

第十二週 學校聯絡事項

1. **演講比賽報名**開始。有興趣的學生請[點此查看比賽規則和報名表](#)
2. 年刊封面設計徵稿中，12/21/2025截止。[點此查看徵稿規則和報名表](#)。
3. 本週六**成人太極社團**及**扯鈴社團**上課。

Week	6	7	8	9	10	11	12	13	14	15	16	17
北郡社團 2025-26	10/11	10/18	10/25	11/1	11/8	11/15	12/6	12/13	12/20	1/10	1/17	1/24
武術 Martial Art	v	v	v	v				v				
扯鈴 Chinese Yoyo					v	v	v		X*	v		v
成人太極 Adult Tai Chi			v	v	v		v			v	v	

*扯鈴社團日期更動，12/20 改至 1/24/2026.

家長會 PTA 事項：

- 冬至活動。PTA 將為學生提供熱的湯圓甜湯(內餡為黑芝麻(含花生成分)或無餡湯圓)。若您的孩子有任何食物過敏情況，請務必告知班級老師，以便老師通知 PTA 工作人員留意。
- 志工機會 → 請透過我們的 [SignUpGenius link](#) 瀏覽目前的志工機會。本學期將持續新增更多志工需求，請記得定期查看，以掌握最新的參與方式！

近期學校活動：(參考學校[全年行事曆](#))

- 12/13 班級說故事比賽
- 12/13 今年第二次 [Parents Game Day](#)！學校邀請所有家長來辦公室703同樂。歡迎當天直接出席喔！
- 12/20 期末考；學生商店；演講比賽報名截止；年刊封面徵稿截止

華語文學習中心(TCML)事項：

- 新班開課！**2026年華語文密集班**準備開課中！新的一年，給自己一個新挑戰，試試看學中文到底是不是你的菜？一週兩次，週間晚上上課，一個月的時間，教授漢語拼音及簡易日常中文對話。有興趣的朋友請填寫[意願表](#)。
- 2026年春季班開始接受報名。我們提供不同程度(L1-L3)的班級。有興趣報名者請聯繫：
<SDTCML@sdcca-nccs.org>
- 臉書不定期更新，歡迎追蹤分享！  [NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

社區活動：

- 國北教華語文中心舉辦「[2026冬季海外兒童及青少年華語冬令營](#)」歡迎 6-15 歲對華語有興趣之海外學童參加。報名即日起至額滿為止。詳情請見 [簡章](#)、[第一梯次報名表](#)、[第二梯次報名表](#)。
- 全美中文學校聯合總會特舉辦【歌唱影片大賽】。詳情請見[海報](#)、[報名簡章](#)、[報名表](#)。
- [2026年全美中文年僑務委員會海外青年語文研習班](#)。詳情請見實體班[招生簡章](#)、[報名表](#)及[同意書](#)，遠距視訊班[招生簡章](#)及[同意書](#)。對象14-20歲**華裔青年**(具升學證明者可放寬至25歲)。
- 全美中文學校聯合總會舉辦【AP中文考試模擬考】，詳情及報名請按[這裡](#)。

聯絡我們：

✉ 電子信箱(校務): info@sdcca-nccs.org 家長會: pta@sdcca-nccs.org

 臉書: [San Diego North County Chinese School](#)

 各項內容詳情請見[學校網站](#)或[Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____

Week 12: Weekly Bulletin

1. **Speech contest** registration starts. Anyone interested, please visit the [rules and registration form here](#).
2. Yearbook cover design contest registration has started. The deadline is on 12/21/2025. [Click here for contest rule and registration form](#).
3. **Adult TaiChi Club** and **Chinese Yoyo Club** are meeting this Saturday.

Week	6	7	8	9	10	11	12	13	14	15
北郡社團 2025-26	10/11	10/18	10/25	11/1	11/8	11/15	12/6	12/13	12/20	1/10
武術 Martial Art	v	v	v	v				v		
扯鈴 Chinese Yoyo					v	v	v		X*	v
成人太極 Adult Tai Chi			v	v	v	v	v	v		

*Chinese Yoyo on 12/20 has been canceled and changed to 1/24/2026.

PTA Announcement

- Winter Solstice event. The PTA will be serving students warm sweet rice ball soup (black sesame (with peanut)-filled or plain). If your child has any food allergies, please inform their classroom teacher so they can notify the PTA volunteers.
- Volunteer Opportunities → Explore current volunteering opportunities through our [SignUpGenius link](#). New opportunities will be added throughout the semester, so be sure to check regularly for the most up-to-date ways to get involved!

Upcoming Events (check [School Calendar](#))

- 12/13 Storytelling Contest in class
- 12/13 Enjoy some games and laughter with other parents on our 2nd [Parents Game Day](#) at 703! Stop by and have some fun!
- 12/20 Final exam; Student store; Speech contest registration ends; Yearbook cover design contest registration ends

TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Events:

- New class! **Mandarin Intensive** is now enrolling! Give yourself a new challenge in the coming year — find out if learning Chinese is your thing! Classes are held twice a week on weekday evenings for one month, covering Pinyin and basic daily Chinese conversation. Fill out the [interest form](#) to know more.
- Registration for the 2026 Spring Session is now open. We offer classes for various levels. If you are interested in enrolling, please contact: <SDTCML@sdcca-nccs.org> .
- Follow us on Facebook for updates! [f NCCS Taiwan Center for Mandarin Learning](#)

Community Events:

- The National Taipei University of Education Mandarin Language Center "[2026 Mandarin Winter Camp](#)" for overseas children aged 6-15 who are interested in Mandarin. Registration is open until full. See details at [brochure](#), [Registration link for Session 1](#), [Registration link for Session 2](#).
- The National Council of Associations of Chinese Language Schools (NCACLS) is hosting a Video Singing Contest. See details at [Poster](#), [Contest Info](#), [Registration](#).
- [2026 OCAC Language Study Program](#) for [Compatriot Youth](#). In-Person Program [Admission Guidelines](#), [Registration Form](#) and [Enrollment Agreement](#). Long-Distance Program [Admission Guidelines](#) and [Enrollment Agreement](#).

- The National Council of Associations of Chinese Language Schools (NCACLS) is hosting a 【 National Preparation Test for AP Chinese】. See details and sign up [here](#) .

Contact Us:

- Email (NCCS): info@sdcca-nccs.org PTA: pta@sdcca-nccs.org
- Facebook: [San Diego North County Chinese School](#)
- Updated News on [School Website](#) or [Gradelink](#) School News

學生姓名 (Student Name): _____ 家長簽名 (Parent Signature): _____